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در انتظار آشتی کنان نکونام و خطیر
یانگا فردا، پس فردا استقلالی 

می شود!

تکلیف رانجلو یانگا، بازیکن خارجی که برای 
عقد قرارداد با استقلال در تهران حضور دارد، تا 

فردا مشخص می شود.
استقلال در شرایطی  به گزارش ورزش سه، 
خود را برای برگزاری دیدار هفته دوم لیگ برتر 
برابر ملوان آماده می کند که وضعیت هم تیمی 
از موارد عجیب  را می توان یکی  لوکادیا  یورگن 
پیرامون این باشگاه عنوان کرد. بازیکنی که بدون 
نظر سرمربی به ایران آمده ولی هنوز قراردادی با 

وی به امضا نرسیده است.
از زمان انتخاب جواد نکونام به عنوان سرمربی 
جدید استقلال، او بارها در مصاحبه هایش اعلام 
خارجی  بازیکن  چند  جذب  خواستار  که  کرد 
است. نکو فهرست نفرات مورد نظرش را هم به 
حجت کریمی و هم به علی خطیر تحویل داد 
ولی دو مدیر سابق و فعلی آبی پوشان هیچ کدام 
از نفرات مورد نظر سرمربی تیم را جذب نکردند.
و یک  داده  اتفاق عجیبی رخ  میان،  این  در 
بازیکن خارجی چند روزی است که در تهران به 
سر می برد. رانجلو یانگا نام بازیکن هلندی است 
که برای حضور در استقلال با مدیران باشگاه 
به توافق رسیده ولی مسئله اینجاست که این 
مهاجم 31 ساله انتخاب کادرفنی نبوده و علی 

خطیر شخصا برای جذب وی اقدام کرده است.
این اتفاق یکی از مواردی است که سبب شده 
تا اختلافات میان مدیرعامل و سرمربی رسانه ای 
شود و حتی جواد نکونام در نشست خبری پس 
از بازی با صنعت نفت نیز به این موضوع اشاره 
کرد و گفت: واقعیتش خبری در این باره ندارم. 
درخواستش  و  بود  من  موردتأیید  بازیکنی  اگر 
بازیکن  را داده بودم، اطلاعات کافی می دادم. 
را نمی شناسم و چیزی که در موردش اطلاعی 

ندارم، نمی توانم صحبت کنم.
    با این حال، پیگیری های خبرنگار ورزش سه 
نشان می دهد که رانجلو یانگا چند روزی است 
به  نکونام  جواد  و  می برد  سر  به  ایران  در  که 
مدیریت باشگاه اعلام کرده بازیکنان خارجی که 
مدنظر خودش بوده، در برنامه های تاکتیکی او 
جای دارند و از آنجایی که شناختی روی مهاجم 
سابق کلوژ رومانی ندارد، نمی تواند تضمین دهد 
که جذب این بازیکن به سود استقلال خواهد 

بود.
قرار است در نشستی که بین علی خطیر و 
جواد نکونام برگزار می شود، تکلیف رانجلو یانگا 
حداکثر تا فردا مشخص شود. سرمربی استقلال 
به دنبال جذب بازیکن خارجی مدنظر خود است 
و قرار است در جلسه ای با حضور دیگر اعضای 
کادر فنی و با بررسی وضعیت یانگا، درخصوص 

او تصمیم گیری کند.
چنانچه نکونام همچنان تمایلی به جذب این 
مهاجم هلندی الاصل نداشته باشد، یانگا فردا 
پروژه حضور  و  کرد  ترک خواهد  را  ایران  شب 
این مسئله  بسته خواهد شد.  استقلال  در  او 
به خروجی نشست سرمربی و مدیرعامل آبی 
پوشان بستگی دارد ولی پیگیری ها نشان می دهد 
که نکو همچنان خواستار جذب بازیکن خارجی 
مدنظر خودش است که در برنامه های تاکتیکی 

او جای دارد.
درباره رانجلو یانگا نیز باید گفت که او متولد 
هلند بوده ولی اکنون همبازی یورگن لوکادیا در 
تیم ملی کوراسائو است. این بازیکن 192 سانتی 
متری فصل گذشته برای کلوژ رومانی به میدان 
دوازده  زدن  به  موفق  مسابقه   47 در  و  رفت 
گل شد و 2 بار نیز پاس گل داد. او که سابقه 
بازی در 10 تیم مختلف را در کارنامه دارد، برای 
رده های پایه تیم ملی هلند نیز بازی کرده است.

مشکل قرارداد مهری با استقلال حل 
شد

هافبک استقلال امروز قراردادش را با این تیم 
به ثبت خواهد رساند.

به گزارش ایسنا، سعید مهری هافبک استقلال 
ثبت خواهد  به  تیم  این  با  را  قراردادش  امروز 
رساند. با توجه به اینکه استقلالی ها از سقف 
بودجه عبور کرده بودند و نمی توانستند قرارداد 
برسانند،  ثبت  به  لیگ  سازمان  در  را  مهری 
پیگیری های خبرنگار ایسنا نشان داد که با کم 
استقلال مشکل  بازیکنان  برخی  قرارداد  کردن 

ثبت قرارداد مهری حل شده است.
بر این اساس علی سامره به عنوان سرپرست 
آبی ها و چند نفر از بازیکنان استقلال قرارداد 
خود را کم کرده اند تا مشکل ثبت قرارداد هافبک 

آبی ها حل شود.

وقتی سطح سرمربی تیم ملی ایران 
پایین تر از شطرنج بازان است!

کوچ  برای  را  سرمربی  شطرنج  فدراسیون 
که  کرده  انتخاب  جهانی  جام  در  شطرنج بازان 

ریتینگ کمتری نسبت به ملی پوشان دارد.
به گزارش ایسنا، نمایندگان شطرنج ایران در 
مسابقات جام جهانی 2023 شطرنج به میزبانی 
باکو شرکت کردند که پرهام  مقصودلو مرد شماره 
یک شطرنج ایران به دور چهارم این مسابقات 
صعود کرد اما در این دور مقابل حریف لهستانی 
رفت.  کنار  مسابقات  دور  از  و  خورد  شکست 
بردیا  و  طباطبایی  امین  محمد  سید  همچنین 
دانشور نیز در دور سوم از دور مسابقات خارج 

شدند. 
پوریا درینی، مبینا علی نسب و میترا اصغرزاده 
دیگر نمایندگان ایران بودند که سهمیه حضور در 
جام جهانی را کسب کرده بودند اما در دور اول 

این مسابقات متوقف شدند.
مهرداد اردشی استاد بین المللی و مربی ارشد 
فیده به عنوان سرمربی در کنار این شطرنج بازان 
حضور دارد اما نکته جالب این است که ریتینگ 
این مربی از همه شطرنج بازان ایرانی حاضر در 
جام جهانی بجز میترا اصغرزاده پایین تر است 
که  شد  خواهد  سبب  هم  موضوع  همین  و 
شطرنج بازان در جریان مسابقه، همدیگر را کوچ 

کنند. 
انتخاب اردشی به عنوان سرمربی تیم ملی در 
حالی است که شطرنج ایران استاد بزرگان نامدار 
زیادی دارد که حداقل ریتینگ بالاتری دارند و 
می توانند استاد بزرگانی همچون بردیا دانشور، 
پرهام مقصودلو، سید محمد امین طباطبایی، 
جریان  در  را  نسب  علی  مبینا  و  درینی  پوریا 

مسابقات یاری رسانند.
بالایی رسیده اند  به سطح  ایران  شطرنج بازان 
و نیاز به یک مربی خوب خارجی دارند؛ قولی 
ابتدای  همان  از  فدراسیون  پیشین  رییس  که 
حضورش داد اما هیچ وقت آن را عملی نکرد. 
سرپرست  انتخاب  و  تامینی  استعفای  از  بعد 
برای فدراسیون نیز این وعده عملی نشد و اکنون 
شطرنج بازان در جریان مسابقات مهم این کمبود 

را حس می کنند.
بازی های آسیایی در پیش است و تیم ملی 
از شانس های کسب مدال  یکی  ایران  شطرنج 
است. به نظر می رسد فدراسیون شطرنج باید در 
زمان باقی مانده تا بازی های آسیایی در تصمیم 
خود تجدید نظر کند و سرمربی بهتری را برای 

تیم ملی انتخاب کند.

تابستانی  انتقالات  و  نقل  ایلنا،  گزارش  به 
البته  و  داد  جای  خود  در  بزرگی  جابه جایی های 
را  تیم بعدی خود  بازیکنانی که  هنوز هم هستند 
لژیونرهای  هم  ایران  فوتبال  در  نکرده اند.  انتخاب 
مطرح و اسم و رسم دار با تیمی به توافق نرسیدند  
و تمام پیشنهادهای ریز و درشت خود را تا امروز 
رد کرده اند. امیر عابدزاده و سامان قدوس نام این 
دو لژیونر است. رایان تفضلی هم یکی دیگر از این 
بازیکنان مطرح است که با باشگاهی قرارداد امضا 
نکرده و اکنون بازیکن آزاد محسوب می شود. یاسین 
سلمانی و عارف غلامی هم هر چند مثل سه نفر 
اول ستاره های بزرگی نیستند اما آنها هم همچنان 
منتظر پیشنهادی مهم مانده اند تا پای برگه قرارداد 

را امضا بزنند.
امیر عابدزاده

بعد از دو فصل بازی برای پونفرادینا در لیگ یک 
بازیکن  قراردادش  پایان  با  عابدزاده  امیر  اسپانیا، 
بسیاری  باشگاه های  با  او  می شود.  محسوب  آزاد 
مذاکره کرده اما هنوز به توافقی نرسیده. در اسپانیا 
چندین تیم همچنان پیگیر جذب امیر هستند و او از 
لیگ های دیگری در اروپا هم پیشنهاد بازی دریافت 
کرده اما می خواهد بهترین انتخاب ممکن را انجام 
بدهد. در ایران هم استقلال سفت و سخت خواهان 
جذب او بود اما در نهایت امیر ترجیح داد پیراهن تیم 
دیگری را بر تن کند. احتمالاً ظرف روزهای آینده امیر 

از تیم جدید خود رونمایی خواهد کرد.
 سامان قدوس

اعلام  برنتفورد  باشگاه  که  بود  قبل  فصل  اواخر 
داده  پایان  قدوس  سامان  با  همکاری اش  به  کرد 
است. سامان سه فصل برای برنتفورد بازی کرد اما 
اغلب روی نیمکت نشست و بجز دوران حضور در 
لوتون  نشست.  نیمکت  روی  اغلب  چمپیونشیپ، 
تاون که تازه به لیگ برتر صعود کرده و مالمو در سوئد 
و چند باشگاه آسیایی خواهان جذب قدوس بودند اما 
دستمزد بالای او باعث شده تا خیلی از تیم ها قید 
همکاری با این هافبک تکنیکی را بزنند. قدوس هم از 
لیگ ایران پیشنهاد داشت اما دستمزد او تقریباً یک 

چهارم سقف قرارداد لیگ برتری ها است.

رایان تفضلی
غول 196 سانتیمتری که سال ها در فوتبال انگلیس 
وایکامب واندررز  با  را  خود  قرارداد  داشته،  حضور 
تمدید نکرد و البته با هیچ یک از تیم های انگلیسی 
هم به توافق نرسید. با اینکه لیگ یک و چمپیونشیپ 
آغاز شده، تفضلی فعلاً تمرینات اختصاصی خود را 
انجام می دهد و عضو هیچ تیمی نیست. او علاقه 
دارد تا در 31 سالگی به لیگ ایران بیاید و بازی در 
این سطح را تجربه کند اما فعلاً خبری در این رابطه 
منتشر نشده است. تفضلی با تجربه سال ها بازی در 

هال سیتی، وایکامب و پتربورو، گزینه حضور در تیم 
ملی ایران هم بود که البته هرگز به اردو دعوت نشد.

یاسین سلمانی
که  بخصوص  گذاشت  ستاره  نمی توان  را  او  نام 
فصل قبل هم اغلب روی نیمکت نشست و فرصت 
چندانی برای عرض اندام به دست نیاورد. سلمانی از 
استقلال پیشنهاد جدی داشت اما جواب منفی داد. 
او می خواهد لژیونر شود و بخت خود را در خارج از 
کشور آزمایش کند. باید دید آیا پیشنهاد خوبی به 

دست او می رسد یا نه؟

عارف غلامی
حدود دو هفته قبل تأکید کرد که برای بازی در 
مهلت  روز  پنج  و  رسیده  توافق  به  خارجی  تیمی 
را  استقلال  پیراهن  دوباره  بتواند  شاید  تا  خواسته 

بپوشد.
حالا نه تنها آن پنج روز تمام شده بلکه 10 روز هم 
از آن گذشته اما خبری از قرارداد رسمی غلامی با تیم 
خارجی نیست. به نظر می رسد غلامی به تیم خارجی 
نمی رود و همه این صحبت ها برای توافقی مطلوب 

با استقلال است.

سرمربی پرسپولیس گزینه مدنظر خود برای حضور در این تیم را 
به باشگاه اعلام کرده و مدیران تیم طی نامه رسمی خواهان مذاکره 

در این خصوص از سوی بازیکن شده اند.
به گزارش ورزش سه، بعد از جدایی سه بازیکن از پست مهاجم 
در نقل و انتقالات تابستانی از جمع شاگردان یحیی گل محمدی 
اکنون تمام تمرکز سرمربی سرخ ها جستجوی گزینه ای برای این 

پست است.
شیخ دیاباته، عیسی آل کثیر و لئاندرو پریرا سه مهاجمی بودند 
که در نقل و انتقالات تابستانی از جمع شاگردان یحیی گل محمدی 
جدا شدند تا این تیم با جذب شهاب زاهدی همچنان به دنبال گزینه 

دیگری در این پست باشد.
یحیی گل محمدی که چندی پیش مدعی شده بود رزومه 30 
بازیکن برای حضور در پرسپولیس را بررسی کرده، اکنون درخواست 
خود را برای جذب مهاجم مدنظرش به باشگاه اعلام کرده است. 
در این رابطه باشگاه پرسپولیس نیز با آژانس )ایجنت( این بازیکن 
مذاکرات کتبی و رسمی خود را از روز گذشته استارت زده و طرفین 

در حال مذاکره برای بررسی وضعیت این انتقال هستند.
گزینه مدنظر پرسپولیس الیو بجی مهاجم 25 ساله سنگالی است 
که طی فصول اخیر بیشتر در لیگ فرانسه کار را دنبال کرده است.

این مهاجم 189 سانتی متری طی فصول اخیر سابقه بازی در 
لیگ های سوئد، اتریش، مصر، ترکیه و فرانسه را در کارنامه دارد و 
از مطرح ترین انتقال وی نیز می توان به حضور در بوردو با مبلغ 3 

میلیون دلار اشاره کرد.
آمیان فرانسه در فصل 2022 او را به مبلغ 3 میلیون دلار به تیم 
مطرح این کشور یعنی بوردو انتقال داده که البته این تیم در فصل 
گذشته به دسته پایین تر سقوط کرد. در حال حاضر مبلغ بالای 
قرارداد این مهاجم 25 ساله سنگالی باعث شده تا بوردو به دنبال 
پایان همکاری با وی باشد و در این میان پیشنهاد پرسپولیس برای 

الیو بجی مطرح شده است.
بجی سابقه حضور در تیم زیر 20 ساله های سنگال را نیز در 
کارنامه دارد و در فصل گذشته اما در ترکیب بوردو در 29 بازی تنها 
4 گل زده ثبت کرده است. بهترین عملکرد او را می توان در فصل 
2021 دانست که در ترکیب تیم آمیان موفق به ثبت 13 گل طی 26 

بازی شده بود.
گفته می شود مبلغ مدنظر باشگاه پرسپولیس برای این انتقال یک 
میلیون دلار است که هنوز مورد موافقت قرار نگرفته و طرف مقابل 
از درخواست یک و نیم میلیون دلاری برای این انتقال خبر داده 
است. مبلغی که با توجه به سقف قرارداد در نظر گرفته شده و 
بودجه باشگاه پرسپولیس از دسترس سرخ ها خارج است و باید دید 
روند مذاکرات به شکلی خواهد بود که این بازیکن راضی به حضور 

در ایران و انتقال به پرسپولیس شود یا خیر.
به نظر شما پرسپولیس در نهایت موفق به جذب مهاجم سنگالی 
مدنظر خود خواهد شد یا یحیی گل محمدی همچنان برای این 

انتقال ناکام خواهد ماند؟

به پایان پنجره تابستانی نقل و انتقالات فوتبال ایران نزدیک می شویم

معادله های حل نشده 
با نزدیک شدن به پایان پنجره تابستانی نقل و انتقالات فوتبال ایران، همچنان چند معادله حل نشده باقی مانده است.

این هم مهاجمی که یحیی برای پرسپولیس می خواستبلندقامت و جوان و خوش سابقه از فرانسه

نقل و انتقالات 
تابستانی 

جابه جایی های 
بزرگی در 

خود جای داد 
و البته هنوز 
هم هستند 

بازیکنانی که 
تیم بعدی 

خود را انتخاب 
نکرده اند

 تیم ملی والیبال ایران برای اینکه بتواند به روزهای خوب خود بازگردد نیازمند 
حمایت همه جانبه و البته دوری از حواشی است.

به گزارش ایرنا، رقابت های والیبال قهرمانی آسیا می تواند برای بهروز عطایی 
و شاگردانش فرصت ویژه ای باشد تا نتایجی که تیم ملی ایران در لیگ ملت ها 
کسب کرد جبران و از مردم که به سبب نتایج اخیر این تیم ناراحت شده بودند 
دلجویی شود. ایران مدافع قهرمانی این دوره از رقابت ها محسوب می شود؛ اما 
شرایط نسبت به دوره قبلی قهرمانی آسیا تفاوت زیادی کرده است. ژاپن به یک 
تیم غیرقابل مهار تبدیل شده و با تمام قوا به ایران خواهد آمد؛ اما به نظر می 
رسد تیم ملی ایران هم شرایط بهتری نسبت به لیگ ملت ها دارد. در ادامه به 
بررسی شرایط فعلی تیم ملی والیبال در آستانه رقابت های قهرمانی آسیا پرداخته 

شده است.
کادری که تغییر کرد

پس از لیگ ملت ها فدراسیون والیبال مجبور شد برای کم کردن فشارها و با 
پیش کشیدن مسائلی همچون ضعف کادرفنی، خودش را در نتایج تیم ملی 
والیبال بی تقصیر نشان دهد. این در حالیست که تیم ملی با کمترین تعداد 
بازی تدارکاتی پا به لیگ ملت ها گذاشته بود و چنین شرایطی برای قهرمانی آسیا 
هم وجود دارد. بر همین اساس در کادرفنی تیم ملی تغییراتی رخ داد. محمود 
افشاردوست به دلیل برخی حاشیه سازی ها ترجیح داد از حضور در این کادر 
کناره گیری کند. آنالیزور تیم ملی تغییر کرد و امین علی اکبری جای حسین 
خوریانی را گرفت. ضمن اینکه فدراسیون والیبال تلاش کرد با یک مربی مطرح 

خارجی به عنوان دستیار عطایی به توافق برسد اما نه تنها این اتفاق رخ نداد 
پاول وییسکی لهستانی هم به دلیل درخواست باشگاهش از کادرفنی تیم ملی 

جدا شد.
از شیشلیک تا هتل چهارستاره

پیش از لیگ ملت ها بود که سید محمد موسوی به انتقاد از شرایط تیم ملی 
پرداخت و مسائلی همچون نبود پرواز بیزینس کلاس را پیش کشید. برخی از 
اهالی و کارشناسان والیبال اعتقاد داشتند که این صحبت ها در نتایج تیم ملی 
بی تأثیر نبوده است؛ اما کاپیتان تیم ملی والیبال یکبار دیگر به شرایط و امکانات 
هتل محل اقامت این تیم در ارومیه انتقاد کرد؛ آن هم در آستانه رقابت های 
مهمی همچون قهرمانی آسیا. میلاد تقوی دبیر فدراسیون والیبال در گفت و 
گویی به ماجرای درخواست شیشلیک برخی بازیکنان و نبود این غذا در منوی 
هتل محل اقامت تیم ملی واکنش نشان داد و عنوان کرد منوی غذای ملی 
این اظهارنظر نشان  بر اساس چارچوب های پزشکی تنظیم می شود.  پوشان 
می دهد ماجرای شیشلیک و نبود آن در منوی غذاهای هتل واقعیت داشته 
است و اعتراض هایی از سوی برخی بازیکنان تیم ملی در خصوص نوع غذایی که 

برای آن ها سرو می شود وجود داشته است.
اگر تیم ملی والیبال در لیگ ملت ها موفقیتی کسب می کرد مشخص نیست 
درخواست های این بازیکنان تا چه حد نامتعارف می شد؛ اما همان فیلمی که 
موسوی از هتل محل اقامت تیم ملی منتشر کرد نشان داد این هتل هیچ 
مشکلی یه جز ریخت و پاش بازیکنان نداشته است. تیم ملی بارها برای لیگ 

ملت ها به کشورهای اروپایی سفر کرده است و قطعاً هتل های محل اقامت تیم 
ملی در این کشورها شرایط بهتری نسبت به هتل های ایران نداشته اند. ضمن 

اینکه قطعا بدون شیشلیک هم می توان موفقیت کسب کرد.
هوادارانی که نباید اسیر جریان سازی دلال ها شوند

عده ای از دلال های والیبال که در فضای مجازی هم فعالیت زیادی دارند این 
روزها تلاش می کنند اتحادی که بین اهالی و هواداران والیبال شکل گرفته را از 
بین ببرند. به همین خاطر انتظار می رود تماشاگرانی که قرار است بازی های تیم 
ملی را در قهرمانی آسیا از نزدیک تماشا کنند مراقب این مسئله باشند. این روزها 
رمز ایجاد دودستگی بین هواداران، عدم حضور برخی بازیکنان در لیست نهایی 
تیم ملی است. قطعاً دعوت از بازیکنان جزو اختیارات سرمربی تیم ملی است و 

او بهترین تصمیم را برای منافع تیم ملی اتخاذ خواهد کرد.
هماهنگ تر از همیشه

بازیکنانی که پیش از لیگ ملت ها کم تجربه بودند حالا به واسطه بازی در 
این رقابت ها می توانند با اعتماد به نفس و البته تجربه و هماهنگی بیشتری به 
مصاف رقبای آسیایی خود بروند. میلاد عبادی پور هم که در لیگ ملت ها حاضر 
به همراهی تیم ملی نشده بود برای قهرمانی آسیا به تیم اضافه شده است و 

حضور او می تواند مشکل دریافت تیم ملی را کمتر کند.
دیگر تغییر مهم تیم ملی نسبت به لیگ ملت ها دعوت از صابر کاظمی بود. 
باید دید او که در چند وقت اخیر در لیگ های عربی توپ زده می تواند تا چه حد 

در قهرمانی آسیا به تیم ملی والیبال کمک کند.

تیم های شرکت کننده در بیست ودومین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان 
آسیا روز سه شنبه 31 مرداد ماه استراحت دارند و دیدارهای مرحله حذفی از روز 

چهارشنبه یکم شهریور با برگزاری هشت مسابقه آغاز می شود.
تیم های ایران و ژاپن که عنوان قهرمان و نایب قهرمان دوره قبل این مسابقات 
را دارند در صورت پیروزی در روز نخست مرحله پلی آف مستقیم به مرحله 

نیمه نهایی صعود می کنند.

تیم ملی والیبال در اندیشه آشتی با مردم
 بدون شیشلیک هم می توان قهرمان شد

انجام تورنمنت باشگاهی آسیا در سه سطح مختلف
انقلاب بزرگ AFC در برگزاری لیگ قهرمانان

با اعلام رسمی AFC، برگزاری رقابت های لیگ قهرمانان آسیا با فرمت کنونی، به صورت رسمی 
از دستور کار خارج شد و بازی های باشگاهی در سه سطح و با سبک جدیدی برگزار می شوند.

به گزارش ورزش سه، همانطور که از مدت ها پیش نیز اعلام شده بود، رقابت های باشگاهی 
در قاره آسیا، از فصل 2024 – 2025 با تغییرات گسترده ای همراه خواهد بود و رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا با فرمت کنونی، به صورت رسمی کنار گذاشته شد و بازی های باشگاهی با شکل و 

شمایل تازه و جذاب تری برگزار می شود.
کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا امروز با رونمایی از نام سه رقابت باشگاهی جدید، از 
افزایش قابل توجه بودجه برای 76 تیم شرکت کننده و همچنین اعلام معرفی لیگ قهرمانان بانوان 

AFC، از آغاز عصر جدیدی برای فوتبال باشگاهی آسیا خبر داد.
طبق اعلام وب سایت رسمی AFC، سه ابتکار پیشگامانه که با هدف ارتقای فوتبال آسیا، تقویت 
رشد و رسیدن به قله های بزرگ اندیشیده شده است، از فصل 2024 – 2025 اجرایی خواهند شد.

در دومین جلسه کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا که به صورت ویدیو کنفرانس و به 
شکل مجازی برگزار شد، شیخ سلمان بن ابراهیم آل خلیفه، رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا، از 
تعهدات AFC برای ایجاد چشم انداز تجاری مناسب تر باشگاهی برای فدراسیون های عضو خبر 

داد.
    با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، بالاترین سطح فوتبال باشگاهی آسیا با حضور 24 باشگاه 

برتر قاره تشکیل می شود که از این به بعد لیگ نخبگان )ACLE( نامیده می شود.
در حالی که سطح دوم به صورت 32 تیمی با عنوان لیگ قهرمانان آسیا ACL2( 2( شناخته 
می شود. در سطح سوم نیز که 20 باشگاه برای قهرمانی رقابت خواهند کرد، با عنوان لیگ چلنجر 

)AFC Challenge League ( تایید شد. )مخففACGL(  کاپ
نکته مهم در این خصوص، افزایش قابل توجه جوایز است. به نوعی که قهرمانان ACLE قرار 
است در مجموع 12 میلیون دلار جایزه دریافت کنند. این در حالی است که پیش از این، تیم 
قهرمان جایزه 4 میلیون دلاری دریافت می کرد و این نشان دهنده افزایش قابل توجه جوایز است.

از سوی دیگر، فینالیست بازنده نیز 6 میلیون دلار دریافت خواهد کرد. در حالیکه پیش از این به 
تیم نائب قهرمان، 2 میلیون دلار پاداش داده می شد. در دو تورنمنت ACL2 و ACGL نیز شاهد 

افزایش قابل توجه جوایز و مزایا خواهیم بود.
لازم به ذکر است هر چند که کنفدراسیون فوتبال آسیا نحوه سهمیه کشورها در این پیکارها را 
اعلام نکرد ولی باید گفت که در سطح نخست مسابقات یا لیگ نخبگان )ACLE( دوازده تیم از 
غرب و دوازده تیم از شرق آسیا به مصاف هم می روند که طبق آخرین اخبار، ایران دارای سهمیه 

2 + 1 است.
در سطح دوم این مسابقات نیز، ایران دارای یک سهمیه مستقیم است ولی سطح سوم که با 

حضور کشورهای تازه توسعه یافته برگزار می شود، ایران سهمیه ای نخواهد داشت.


